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PROTOKOLS Nr.041023 

2023.gada 4. oktobrī 

 

SKOLAS PADOMES SĒDE 

Skolas padomes sēdes priekšsēdētājs:      

Artūrs Skadmans 

  

   

Skolas padomes sastāvs:  

Pievienots pielikumā 

  

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs:  Artūrs Skadmans 

   

Sēdi protokolē:   Diana Atvare 

   

Uz sēdi ir ieradušies:  23 locekļi 

   

Sēde tiek pasludināta par atklātu: pulksten 18:30 



uvsk_v.12._17.09.01. 

 

2. lpp. 
 

Darba kārtība: 

1. Sākumskolas celtniecība būtu jāpabeidz līdz 30.12.23. Nākamā gada janvārī plāno nodot ekspluatācijā. 

Uz doto brīdi nevar noteikt precīzu termiņu, kad bērni varētu uzsākt mācības jaunajās telpās. Telpas plāno 

iekārtot ar videi draudzīgākām mēbelēm. 

2. Transports- no šī mācību gada skolas autobusos ir ierīkotas kameras, konfliktu gadījumā, būs iespējas 

skatīties videoierakstus. Mārtiņš Garančs ir atbildīgs par to. Ja gadījumā ir kāds incidents, algoritms 

paliek iepriekšējais - bērnam jāvēršas pie tuvākā pieaugušā cilvēka.  

Autobusu iepirkums konkurs tika izbeigts bez rezultāta. Tiek plānots izsludināt iepirkumu uz autobusu 

nomu. Uz doto brīdi ir grūti novērtēt autobusu noslodzi, jo daudzi skolēni šobrīd pārvietojas ar citiem 

līdzekliem. Ja bērnu skaits pieaugs, tiks nodrošināti papildus reisi. 

Šobrīd tiek nodrošināti 3 dežuranti pieturās līdz pat autobusam 15:35. Tiks iepirktas barjeras un veidoti 

koridori-rindas bērnu iekāpšanai autobusā. 

3. Aicinājums vecākus ievērot disciplīna - vedot bērnus uz skolu, lūgums ātri izlaist bērnus neaizkavējot 

citus vecākus, autobusus, utt. Skolas vadībai tika lūgts pārrunāt ar būvniekiem, lai materiālu piegādes 

neplāno laikos, kad bērni tiek vesti uz nulto un pirmo stundu!  

4. Izglītība – skolai ir pieejami vidējie eksāmenu rezultāti salīdzinājumā ar vidējiem rezultātiem citās 

skolās. Šobrīd novada mērogā tiek apkopoti un tiks izsūtīti skolām. Tiks analizēti rezultāti un vājās vietas, 

pie kā nepieciešams vairāk piestrādāt. Dotā brīdī ir situācijas, ka daļa eksāmenu rezultāti ir nekorekti 

novērtēti, procesa kļūduu dēļ. Skola plāno vērsties Izglītības satura centrā ar oficiālu vēstuli situāciju 

izvērtēšanai. 

Vecāki izteica vēlmi redzēt arī kopīgu analīzi par valsts diagnostikas darbiem (par skolu). 

5. Nepieciešams uzlabot mājas lapu un labāk informēt sabiedrību par skolas aktualitātēm. Skola lūdza 

sniegt konkrētākus ierosinājumus, ko nepieciešams uzlabot.  

6. Skolas ir uzsāktas un turpinās dažādas  atbalsta programmas: 

● Jimba -drošības programma, kas  ilgst jau vairākus gadus, ir paredzēta sākumskolas bērniem.  

● KIVA - jauna programma, kas uzsākta šajā gadā un paredzēta 1-6. klasēm. Ar mērķi samazināt 

bulingu skolā.  

● EMU - Emociju skrīnings, lai spētu laicīgi noteikt , kuriem bērniem potenciāli varētu būt emociju 

traucējumi un varētu preventīvi rīkoties. 

● MOT - drosmes programma, kas paredzēta 7-9. klašu skolēniem.   

Varbūt būtu laba doma ierosināt atsevišķu sapulci, kurā Agnese varētu mūsu klases vecākiem pastāstīt par 

visām programmām  

Sapulcē piedalījās sociālā dienesta pārstāvis Rūta Leišavniece, kas informēja, ka tiek veidotas atbalsta 

grupas (sadarbībā ar atkarību speciālistiem). Tiek aicināti piedalīties vecāki un jaunieši no visa Ropažu 

novada. 

7.Ierosinājums personīgās higienas preces glabāt tualetēs, tika noraidīts. Šīs preces paliks pieejamas pie 

skolas medmāsas. Būtu nepieciešams nodrošināt informācijas apriti par šo jautājumu. 
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8. Skolā atkal uzkrājies pazaudēto mantu daudzums. Skola rosina marķēt bērna mantas.  

9. Instagramā esot kaut kāds profils uvsk_confession, kurā esot video ar lamuvārdiem, skola to risina. 

Šādu informāciju būtu jānodod skolas sociālajam pedagogam. Skola nevar izķert un bloķēt visus profilus, 

problēmas būtu jārisina caur klasi un  sadarbībā ar vecākiem.  

10. Skolā šobrīd ir problēmas ar internetu. Skolai interneta resurs ir kritisks, jo gan macību viela, gan 

skolu plānošanas darbs tiek traucēts. Pašvaldība sniegs atbalsts šī jautājuma risināšanai.   

11. Miķeļdienu tirdziņš - maziem bērniem netiek iedots konteksts, par tradīcijām. Būtu nepieciešams ar 

labdarības ievirzi, jo tirdziņš ir pārāk komercializējies. 

 


